

## Dominique Hornez (1954–2017)



The International Agency for Research on Cancer (IARC) is saddened by the passing of Dominique Hornez, a long-time IARC staff member, who died on Sunday 8 January 2017 in Lyon.

Dominique joined the Agency in October 1978, with the document reproduction service, and then quickly moved on in 1980 to the Budget and Finance Office, as the Agency's Cashier, and remained in that position until he took early retirement in 2011.

He is survived by one son, Florent. A funeral service will take place on Thursday 19 January at 2:45 pm, at Eglise St Maurice (9 Rue Saint-Maurice, 69008 Lyon).

---

Le Centre international de Recherche sur le Cancer (CIRC) a la tristesse d'annoncer le décès de Dominique Hornez, collaborateur du CIRC de longue date, le 8 janvier 2017 à Lyon.

Dominique a débuté sa carrière au Centre en octobre 1978, au service de reprographie, et est rapidement passé en 1980 au Bureau du budget et des finances, comme caissier, poste qu'il a occupé jusqu'à sa retraite anticipée en 2011.

Il laisse un fils, Florent. Les funérailles auront lieu le jeudi 19 janvier à l'Eglise St Maurice (9, rue St Maurice, 69008 Lyon) à 14h45.